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Toこ ka 2.:Kiadrovi

Prcdsjednik Sk01skog odborFutvrdiojc dajeこ lanOVinla OdbOra dOStaVljenO iZVieこ 6e,―.

P。可erenshra za vrednOvanJc kandidtta od 23.11.2022.Ravnttebicaje Skolski odbor

izvijcstila daje OS Rudeg raspisala najeこ 可na Zavodu za zapoSbava刊 e i na web stranici

gk。 le za zapottaVattC uatelja rttredne nastave na odredeno vrijemC Za rad u prOduttenOm

bOravku.Na」 cこ巧jetraaO od 28.10.do 7.11.2022.godine.Na natJeこ 巧se pr」 avilo 7

kandidtta kai ispunJavttuお rinalne uVjete naleこ 巧 a・ Vred・OVatte jC iZVrgenO putCm uSmene

prO巧 cre dana 22.11.2022.na kqu se odaZVaO SamOjedan kandid試 .Na tcmeUu provedenog

na」 eこaja i IZ巧 eζ6a O prOVCdenOm pOStupku VrCd■ OVanJa kandidtta°d StranC P° 可 erenS"a,

ravnttcuicaje od sk。 lskog odbora za"a2ila suglas■ Ost za zapOSuavanJe Leone Hosti6,mag.

prinlarnog ObraZOVa」 a na radnO mjeStO uこ itCba raZrCdnC naStaVe u prOduЙCn01n bOraVku na

odredeno v五jclme,puno radnO VrilClnC Zamjena Za p五 Vreinen0 0dSutnu radniCu・

1ヽこakon izncsenog priこlo se glaSallju O priled10gu raVnatebiCC tejC dOneSenO Sbede6C:
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Toこka 3.Poslovnik o radu Skolskog odbOra‐ donogenje

predsjednik Skohkog odbora utvrdio je da je na pro5loj sjednici Skotsti odbor

utvrdio nacrtposlovnika o rudu Skokkog odbora, te stoga predlale dono5enje Poslovnika o

radu Skolskog odbora prema predloZenom tekstu. U danas predloZenom tekstu Poslovnika

uodeno je daJe u tekstu u dlanku 4. ispu5teno u nastavku stavka 3. - ,,osim u sluiajevima

navedeiim u-ilanku 67. Poslovnika" kao i da utvrdeni dlanak 67 . ima samo jedan stavak

odnosno prvi predloLeni i da u tekstu treba ostale stavke izbrisati.

Nakon toga prislo se glasanju o prijedlogu Poslovnika o radu Skohkog odbora i

doneseno je sljede6e:

,,it otitti odbor jednoglasno donosi Poslovnik o radu Skolskog odbora Osnovne ikole

Rudef"

Toika 4. Razno

Ravnateljica OS Rude5 obratila se dlanovima Skolskog odbora da daju svoju

suglasnost Oa ufitelii mogu od roditelja, iskljudivo onih koji to Zele, traLitr potro5ni materijal;

po:pir zabrisanje rulu - jer postoji velika potreba zanjrm, Sto to prema5uje financijske -
mogu6nosti Skole. Sri ei"".i* Skohkog odbo.u sloZilirsu se s prrjedlogom ravnateljice Skole.

predsjednik Skolskog odbora potom je izloLio SO-u upit Andre Krpana koji je on

dobio na Mjesnom odboru [udeS, aradi se o tome da je postavljeno pitanje o osvjetljenju

skolskog igialista, pitalo se da li bi se to moglo urediti, koliko bi kostalo da se ugradi tajmer

za autoriatskog gasenje svijetla te da rz upita misli da pitanje nije postavljeno da to Skola

financira rr.go a, se dobije povratna informacija,moida da se to financira iz nekih drugih

izvora.
Skolskom igrali$tu je odrLanaOdrLana akcija ,,Svije6a za Vukovar"

Ravnateljic akal,e da domari kada idu ku6i iskljude dovod struje u ormari6ima koji su pod

,ruponorrr. Ravnateljica izvjeStava da je ved slala zahtjev Gradskom uredu za popravak tih

ormari6a da se moZd a zam)efieplastidna ku6i5ta metalnim kako se ne bi mogla uni5tavati.

Tajmer je ve6 jednom popiavljen, tro5ak popravka.je oko 800 kuna i 5kola nema sredstava za
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